

香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

銀獎 Silver Award

商舖及零售業
Shops and Retailers



AEON

AEON Stores (Hong Kong) Co., Limited

永旺(香港)百貨有限公司

永旺 (香港) 百貨有限公司

AEON Stores (Hong Kong) Co., Limited

永旺 (香港) 百貨有限公司秉承集團「貢獻地區」的理念，多年來一直致力實現可持續發展社會，為環境作出貢獻。除了加強向顧客推廣及提供各類環保產品，亦支持本地生態保育項目，以及推展各項環保措施及活動。

Upholding the group's philosophy in "Contributing to Local Communities", AEON Stores (Hong Kong) Co., Limited (AEON) has been striving towards the realisation of a sustainable society over the years. Apart from strengthening the promotion and provision of various eco-friendly products to customers, AEON has also actively supported local ecology conservation projects as well as implemented various green measures and activities.



在收發中心購置新式電動叉車取代舊款燃料電池叉車，減少溫室氣體排放及碳足跡。

Purchasing new electricity-powered forklifts for use in the distribution centre to replace the old fuel-cell forklifts in order to achieve reduction in greenhouse gas emissions and carbon footprint.



捐贈未售出的食品予本地弱勢社群體或食物銀行，避免浪費食物。

Donating unsold food items to local underprivileged groups or to the food bank to avoid food wastage.



在分店設置電子資訊站及推出手機應用程式，減少因印刷傳單和紙本優惠券所消耗的紙張。

Setting up electronic information stations at shops and launching mobile application in order to reduce paper consumption for printing promotional leaflets and coupons.